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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, 
Jos Jacobs, Johan Permentier, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Patrick Van Waes, Peter Robbens, Michael Smits 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 31 JANUARI 2022 

Verslag van 31 januari 2022 wordt goedgekeurd. 
 
Er werden signalen ontvangen omtrent het laattijdig online publiceren van de verslagen van de Raad 
van Bestuur. 
 
Verklaring: een verslag van de Raad van Bestuur is geen doorslaggevend document voor het in voege 
gaan van bepaalde beslissingen. Indien er iets sneller een beslissing gecommuniceerd moet worden, 
gebeurt dit steeds via de officiële berichten. 
In het kader van Goed Bestuur moeten RVB-verslagen bovendien officieel goedgekeurd worden op de 
eerstvolgende vergadering van de Raad Van Bestuur en daarna volgt publicatie. 
 

2 RESULTAAT 2021 

Alles in rekening genomen, komen we tot een negatieve begroting van 14.000 euro. 
Erik Chevrolet bespreekt welke zaken hij zal uitlichten tijdens zijn presentatie op de AV. 
 

3 BEGROTING 2022 

Kost lid – prijs jeugdlid (2 bijlagen): 
Vorig seizoen zijn we begonnen met competitie voor Kangoeroes en dus ook met startnummers. De 
kost was echter die van een recreantenlicentie gebleven. Op voorstel van de BC Jeugd werd er 
bekeken om voor alle jeugdcategorieën een aparte “jeugd”-licentie in te voeren. De bedoeling is niet 
om via deze weg de inkomsten van de federatie te verhogen. Dit betekent dat het voor de 
Kangoeroes duurder wordt, maar voor Ben, Pup en Min goedkoper. 
Ludwig heeft een gedetailleerde berekening gemaakt, inclusief het verloop in aantal vergunningen 
sinds 2017 (louter als referentiejaar). 
Erik Chevrolet stelt voor om 90% (dus 10% korting) van de vergunning van een volwassene aan te 
rekenen voor een jeugdlid wat zal zorgen voor ongeveer gelijke inkomsten voor onze federatie. 

 
Bijlage begroting: 

 Organisatierecht Beschermde meetings: EA-Permit Meeting en EA/veldloop toevoegen 
 

4 TOPSPORT 

De pagina omtrent Topsport op onze website zal een update krijgen. Hiermee zal ook duidelijk 
gemaakt worden dat een deel atleten gesteund worden door Sport Vlaanderen en een deel atleten 
daarbij uit de boot vallen waarbij de federatie deze ‘opvangt’ qua ondersteuning. 
Onze federatie doet dus breder aan topsport dan wat de overheid financiert. 
De tekst die gepubliceerd werd op de website van de VAL op 10/02 maakt dit zeer duidelijk. 
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Enkele atleten hebben zich de afgelopen weken geplaatst voor het WK Indoor. Het belooft een grote 
delegatie te worden. 
Criteria voor de zomerkampioenschappen: komen er zo snel mogelijk aan maar de LBFA laat op zich 
wachten.  
Rutger dringt erop aan dat er op KBAB-niveau druk gezet moeten worden om vóór de Kerstdagen 2022 
de criteria voor de zomerkampioenschappen van 2023 vast te leggen. De RvB ondersteunt dit voorstel 
en zal het bij de LBFA aankaarten. 
 
Vraag van de polsstokcoaches om polsstok op te nemen in het programma van elke afdeling bij de 
A.C.-interclub wedstrijden en dit omwille van promotie voor deze discipline in onze sport. 
Vraag hierbij: is dit de juiste manier om te promoten? Afhankelijk van de motivatie van iedere club 
bereidt een club zich al dan niet voor op deelname aan een eenmalige interclubwedstrijd. Is het niet 
beter vanuit de jeugd werken? 
Steffen Vandermeulen/Steven Taeleman mogen hiervoor zeker contact opnemen met de BC Jeugd om 
iets uit te werken rond initiatie polsstok. 
 

5 STATUS CORONA 

Vraag Peter Robbens: 
 Gezien de versoepelingen die sinds vorige week in voege zijn: voorstel om voor de komende 

wedstrijden de federale barometer-richtlijnen te volgen. 
 
Er wordt afgesproken om vanaf nu voor het tijdschema/programma over te schakelen op de 
rekenregels zoals beschreven in de indoorreglementering. 
 

6 VOORBEREIDING ALGEMENE VERGADERING 

6.1 Fysiek/online? 

Het is niet meer aan de orde om online te vergaderen, we verwachten code geel tegen de datum van 
de AV. 
Op dit moment wordt onderhandeld met een zaal in Ronse. 
 
Er zullen geen stem-/volmachtkaarten meer verstuurd worden per post, registratie zal online 
gebeuren. De stemkaarten zullen ter plaatse verdeeld worden bij aanmelding. Deze editie zullen dus 
ter plaatse wel nog de papieren stemkaarten gebruikt worden. 
 

6.2 Interpellatie 

Voorlopig één interpellatie ontvangen van HULS. 
 
 

6.3 Agenda 

Zie extra document 
 

7 VERGOEDING ET-OPERATOREN 

Als federatie ontvangen we regelmatig signalen van de clubs omtrent de bedragen die ET-operatoren 
aanrekenen. 
Ludwig geeft een overzicht van de kostprijs van de ET-operatoren die momenteel op de markt actief 
zijn. 
 
Peter deed een voorstel om wat orde te krijgen in deze ‘problematiek’ op basis van meeting-niveau. 
 
Als federatie zullen we een richtlijn publiceren. We willen vooral de clubs ertoe aanzetten eigen 
mensen op te leiden tot ET-operator. 
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8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

Er is een vergadering geweest op KBAB-niveau: 
> het programma van de Nationale Interclub A.C. voor 2023 is bepaald 
> Nationaal Interclubreglement veldlopen werd vastgelegd 
> Het BK A.C. over 3 dagen is goedgekeurd, programma moet echter wel nog wat bijgeschaafd 

worden. 
 
Op de eerstvolgende vergadering van de BC Competitie worden nog enkele openstaande Belgische 
Kampioenschappen toegekend waarvoor de LBFA geen kandidaat gevonden had. 
Men is nog steeds op zoek naar een organisator voor 2de afdeling B interclub bij de Masters. 
 
 

8.2 Recreatie 

Er is geen vergadering geweest. 
 

8.3 Jeugd 

Eerstvolgende overleg in de week na de krokusvakantie. 
Er zal al zeker op 14 locaties een opleiding Kidsjurylid doorgaan met al minstens 200 deelnemers. 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 (19 maart = Algemene Vergadering) 
 28 maart (17u KBAB + 19u VAL) 
 25 april 

 

10 VARIA 

 De planning voor strategie zal terug opgestart worden. 
 Voorstel van Erik Chevrolet: variapunten in de mate van het mogelijk al VOORAF bezorgen 

aan Josefien/Ludwig. 
 Mieke: 2 mededelingen: zal zelf een actievere rol spelen in de kledij van Vermarc en heeft 

een lezing ‘Vrouwen aan het sportstuur’ bijgewoond. 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
    
    
    
    
 


